
 
Beste raadsleden, college van B&W, en voorzitter van de raad: dhr. Driehuijs, 
 
 
Naar aanleiding van de recente uitzendingen over de zwanendrifterspraktijken, gedaan door  
de fam. Oostveen en de mishandelingen ondergaan door dierenarts Saskia van Rooij, die zich inzet 
om  
misstanden op dit gebied aan de kaak te stellen door middel van Beeldmateriaal te verzamelen en 
deze getoond heeft in een recente  uitzending van "Een Vandaag", ben ik zeer geiinteresseerd 
geraakt in dit onderwerp. 
Ik heb via email-contacten de nieuwsmedia nauwlettend gevolgd. Ook via Pro-krimpenerwaard, 
ben ik op de hoogte gebracht van het feit dat tijdens de raadsvergadering, filmmateriaal over 
het falend politie-optreden niet getoond mochten worden. 
 
In de raadsvergadering van 22 september j.l. , werd het Pro-Krimpernerwaard dus niet toe- 
gestaan om beelden te tonen over het dis-functioneren van het politiekorps bij de zwanen mis- 
handeling. 
Pro-Krimpenerwaard wilde een motie in stemming brengen om per omgaande een extern onderzoek 
in te stellen naar het functioneren van het politie-korps  "Krimpenerwaard" . 
 
De voorzitter van de raad en de gemeenteraad staan dit niet toe. Ook hun poging om deze 
mogelijkheid in het reglement op te nemen werd unaniem door de fractievoorzitters afgewezen. 
In het reglement van orde is hierover niets geregeld. 
 
Het is ronduit belachelijk dat Pro-Krimpernerwaard het beeldmateriaal niet heeft mogen  tonen tijdens 
deze raadsvergadering.  
Het is een belangrijk onderdeel van het debat, dit beeldmateriaal, hiermee kunnen missstanden aan 
de kaak gesteld worden!!!  Bovendien kunnen op die manier onweerlegbare feiten boven water 
komen!! 
 
In mijn optiek is het verbieden van het tonen van dit beeldmateriaal in de raadsvergadering, een 
ernstige beperking in de  vrijheid van meningsuiting, en een ondermijning van de democratie.   
Dit hoeven zij niet te accepteren!! 
Het lijkt er heus op dat sommige figuren, niet willen dat er feiten boven water komen om  
wellicht hun reputatie te redden??? 
 
Ik sta pal achter de mensen van Pro-Krimpenerwaard en  spreek dan ook de hoop uit, dat jullie op je 
besluit zullen terugkomen en aan de mensen van Pro-Krimpenerwaard, groen licht wordt gegeven,  
deze filmbeelden alsnog  toe te laten tijdens een raadsvergadering die hen het meest 
geschikt lijkt. 
 
Met spanning wacht ik uw reactie af en ga er van uit dat u niet van plan bent om mensen die zich 
voor een goede zaak inzetten, te beperken in het recht van vrije meningsuiting inclusief het  
tonen van beeldmateriaal als dat in het belang van die zaak is!!!! 
 
Rest mij u nog mee te delen, dat de mensen van Pro-Krimpenerwaard mij van de ontwikkelingen, met 
betrekking  op bovengenoemde kwestie, op de hoogte houden.  
 
 
 
met vriendelijke groet, 
 
Mevr. W. Wischmann 
Oude Maar 33 
KERKRADE. 
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